
Innspill fra Olympiatoppen om bruk av høydehus i forberedelsene til 
OL og Paralympics i Tokyo 2021 og Beijing 2022. 

I forbindelse med idrettsstyrets initiativ for å vurdere midlertidig oppheving av 
høydehusforbudet i forberedelsene til OL og Paralympics i Tokyo og Beijing, er 
Olympiatoppen bedt om å komme med høringsinnspill til behandling av saken. 

Olympiatoppen er prinsipielt for at det skal være ett anti-doping regelverk for alle utøvere, 
World Anti-Doping Code (WADC), og ingen egne, norske særregler for 
konkurranseforberedelser- og gjennomføring. 

Vi ser at det kan ha positiv, prestasjonsmessig effekt å anvende høydetelt i forbindelse med 
akklimatisering til konkurranser i høyden. Dette kan vurderes brukt hvis det ikke lar seg gjøre 
å oppholde seg i naturlig høyde i forkant av lekene i Beijing. 

Olympiatoppen besitter ikke praktisk kompetanse, utstyr eller teknologi til bruk av 
høyderom eller høydetelt. 

 

 

 




